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Protokół  nr III/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

z dnia 19 grudnia 2018 r. 
w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum  
Drugie posiedzenie Rady Gminy w dniu 29 listopada 2018 roku o godz. 12:05 otworzył 
Przewodniczący rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy              - Adam Kopis, 
- Sekretarz Gminy                 - Małgorzata Gąszczak, 
- Skarbnik Gminy                  -  Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -          
  Tomasz  Jerczyński 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej - Aniela Lipińska 
- Radca Prawny – Gabriela Drzazga, 
- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica         
oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego  protokołu. 
 
Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący Rady oddał głos drużynowej P. 
Agacie Rybak, która wraz z harcerzami przekazała Betlejemskie Światełko Pokoju oraz złożyła 
życzenia Bożonarodzeniowe.  
 
Idąc dalej Wójt Gminy podziękował harcerzom za wizytę i przekazane Betlejemskie Światełko 
Pokoju. 
 
Następnie głos zabrała Dyrektor Szkoły Podstawowej w Trzebieniu – P. Urszula Wędzicha, 
która przedstawiła informację z ostatniego odbytego sejmiku uczniowskiego.  
Następnie wyczytywano przewodniczących poszczególnych szkół podstawowych z terenu 
gminy i wręczono na ich ręce dekalog współczesnego patrioty.   
   
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za zaangażowanie, organizację, i 
przygotowanie w/w spotkania  
 
Idąc dalej w związku z brakiem elektronicznego systemu do głosowania imiennego, wybrano 
spośród radnych Komisję Skrutacyjną w składzie: Mateusz Sroka, Marian Pacyna oraz Jan 
Bartosik.  
 
Następnie skład w/w komisji poddano pod głosowanie imienne. 15-stu radnych głosowało „za”.  
   
 Ad. 2  Przyjęcie porządku obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) zmiany Statutu Gminy Łęka Opatowska, 
3) zmiany statutów sołectw Gminy Łęka Opatowska, 
4) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomani dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2019, 
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5) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania  
z pomocy społecznej przez osoby objęte programem „Posiłek w szkole  
i w domu” na lata 2019-2023, 
6) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w Gminie Łęka Opatowska 
„Posiłek w szkole i w domu”, 
7) ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia  
i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Łęka Opatowska. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zakończenie obrad III Sesji Rady Gminy. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady spytał czy ktoś ma jakieś uwagi do proponowanego porządku 
obrad. 
Wobec braku uwag i pytań  poddano pod głosowanie imienne przyjęcie całego porządku obrad 
 
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 - ma 
głosami „za”  przyjęciem całego porządku obrad. 
 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z II sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu lub 
prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Idąc dalej poddano pod głosowanie imienne przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  
Wyczytywani w kolejności alfabetycznej radni zagłosowali imiennie wyrażając się 15 głosami 
„za”, przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 
Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres od  
29.11.2018 r. do 19.12.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr III/17/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska 
na 2018 rok 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła zmiany budżetowe, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu.  
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Następnie Przewodniczący Rady przedstawił, iż w/w zmiany były wcześniej omówione na 
posiedzeniu wspólnym komisji stałych. Wszyscy byli „za” przyjęciem proponowanych zmian. 
Następnie podziękował P. Gałeckiemu - Dyrektorowi Leśnego Zakładu Doświadczalnego w 
Siemianicach za przekazanie dotacji w sprawie podłączenia kanalizacji a następnie 
podziękował Radzie za zwiększenie środków na zakup oświetlenia w Trzebieniu oraz poprosił o 
dołożenie dwóch  lamp w kierunku Opatowa. 
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr III/17/2018 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
 

2) Nr III/18/2018 w sprawie zmiany Statutu Gminy Łęka Opatowska, 
 

Głos zabrała Sekretarz Gminy, która przedstawiła, iż, Rada Gminy Łęka Opatowska uchwalając 
poprzedni Statut Gminy w dniu 18. 10. 2018 r. określiła, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
składa się z Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego oraz pozostałych członków w 
liczbie1. 
Wojewoda Wielkopolski w trybie nadzoru wydał rozstrzygnięcie nadzorcze i stwierdził 
nieważność tego zapisu ze względu na istotne naruszenie prawa. W tej kwestii należy dokonać 
zmiany czyli poszerzyć skład do ilości maksymalnie 5 członków.  
W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały stało się konieczne by doprecyzować 
zasady i tryb, działania tej komisji. 
 
Wobec braku innych propozycji i uwag odczytano projekt uchwały.  
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę  
Nr III/18/2018 w sprawie zmiany Statutu Gminy Łęka Opatowska. 
 
 

3) Nr III/19/2018 w sprawie zmiany Statutów sołectw Gminy Łęka Opatowska 
 
Głos zabrała Sekretarz Gminy, która przedstawiła, iż w poprzedniej uchwale była zapisana 
kadencja 4 lata, przepisy prawa zmieniły się wobec powyższego należy zmienić i przedłużyć 
kadencję sołtysów do 5 lat. Jest to zrównanie z organami gminy: wójta i rady gminy.  
 
Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział , iż w dzisiejszych obradach sesji obecnych 
jest 6-ciu sołtysów czyli połowa. Następnie  zaproponował spytać pozostałych sołtysów  
o zdanie.  
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy: D. Gąszczak, który potwierdził  słowa Sekretarz 
Gminy, iż podjęcie w/w uchwały jest zasadne. 
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15 stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za”  w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr III/19/2018 
w sprawie zmiany Statutów sołectw Gminy Łęka Opatowska. 
 
W tym momencie o godz. 13.45 wyszedł z sali Radny Adamski. 
 

4) Nr III/20/2018 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani dla Gminy Łęka 
Opatowska na rok 2019, 

 
Głos zabrała Kierownik CUW – P. Aniela Lipińska, która przedstawiła uzasadnienie do  w/w 
uchwały: „Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
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Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2019 określa sposób realizacji 
zadań własnych Gminy Łęka Opatowska o których mowa w art.41 ust. 1 ustawy z dnia 26 
października 1982r o wychowywaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi. Zapisy 
Gminnego programu uwzględniają również zadania własne gminy w obszarze profilaktyki i 
terapii narkomanii zapisane w ustawie z dnia 29 lipca 2005r. o przeciwdziałaniu narkomanii. 
Program ten jest finansowany ze środków uzyskiwanych z opłat za zezwolenie na sprzedaż 
napojów alkoholowych. W programie na rok 2019 przewidziano kontynuację działań 
realizowanych w 2018r jak również podjęcie nowych przedsięwzięć. Uwzględniono przede 
wszystkim zadania związane z prowadzeniem profilaktycznej działalności informacyjnej i 
edukacyjnej w zakresie rozwiązywania problemów uzależnień. Działania profilaktyczne 
kierowane są głównie do dzieci i młodzieży m. in. poprzez wspieranie placówek oświatowych i 
świetlic. Konkretna pomoc w walce z uzależnieniem kierowana będzie nadal do osób dorosłych 
i ich rodzin poprzez działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Łęka Opatowska. Ważnym działaniem programu jest 
również udzielanie rodzinom, w których występuje problem alkoholowy lub przemocy w rodzinie 
pomocy psychologicznej i prawnej”. 
 
W tym momencie o godz. 13.50 wszedł na salę posiedzeń Radny Adamski. 
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr III/20/2018  
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
oraz Przeciwdziałania Narkomani dla Gminy Łęka Opatowska na rok 2019, 
. 
 

5) Nr III/21/2018 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

 
Głos zabrała Kierownik GOPS – Aniela Lipińska, która przedstawiła  uzasadnienie do w/w 
uchwały: „Prawo do świadczeń z pomocy społecznej przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli 
dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza 
kryterium dochodowego, o którym mowa odpowiednio w art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 
marca 2004 r. o pomocy społecznej. 
Kryterium to od 1 października 2018 r. stanowią kwoty: 701,00 zł dla osoby samotnie 
gospodarującej oraz 528,00 zł na osobę w rodzinie (rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 11 
lipca 2018r. w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń 
pieniężnych z pomocy społecznej). 
W dniu 15 października 2018r. została podjęta uchwała Nr 140 Rady Ministrów w sprawie 
ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 
2023. Program przewiduje wsparcie finansowe gmin w udzielaniu pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. Wsparciem w ramach Programu 
zostaną objęte osoby i rodziny spełniające warunki otrzymania pomocy wskazane w ustawie z 
dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej oraz spełniające kryterium dochodowe w wysokości 
do 150% kryterium, o którym mowa w art. 8 w/w ustawy. Adresatami w/w Programu są m.in. 
dzieci do czasu podjęcia nauki w szkole podstawowej, uczniowie do czasu ukończenia szkoły 
podstawowej lub szkoły ponadgimnazjalnej oraz osoby i rodziny znajdujące się w sytuacjach 
wymienionych w art. 7 ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej, w szczególności 
osoby starsze, chore i niepełnosprawne. 
Ponieważ wieloletni rządowy program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 wchodzi 
w życie z dniem 1 stycznia 2019 r. i dotyczy on pomocy grupom najsłabszym społecznie, 
osobom i rodzinom biednym, samotnym, w podeszłym wieku, chorym i niepełnosprawnym, 
podjęcie w/w uchwały jest uzasadnione. 
 
Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał o program dot. powstania w każdej szkole stołówki? 
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Kierownik GOPS odpowiedziała, iż nowy program przyjęty przez Radę Ministrów dzieli się na 
trzy moduły. Trzecim modułem jest ewentualne dofinansowanie do stołówek w szkołach 
podstawowych ale GOPS tym nie egzekwuje tylko Wójt Gminy.  
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż jeśli faktycznie będzie możliwość to 
temat za Państwa radnych aprobatą  będzie podjęty. Bo wiadomo, że takie prawdziwe stołówki 
to wszyscy by chcieli. Mają powstać do 1 września 2019 r.  
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr III/21/2018 
w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z 
pomocy społecznej przez osoby objęte programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 
2019-2023, 
 
 

6) Nr III/22/2018 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego  
w Gminie Łęka Opatowska „Posiłek w szkole i w domu”, 

, 
Głos zabrała Kierownik GOPS-u, która przedstawiła uzasadnienie do niniejszej uchwały: 
„Przyjęty przez Radę Ministrów wieloletni program wspierania finansowego gmin w zakresie 
dożywiania ,,Posiłek w szkole i w domu’’ na lata 2019-2023 ma na celu ograniczenie zjawiska 
niedożywienia dzieci i młodzieży. Program ten przewiduje wsparcie gmin, które w szczególnie 
uzasadnionych przypadkach będą udzielały pomocy, gdy uczeń albo dziecko wyraża chęć 
zjedzenia posiłku a odpowiednio dyrektor szkoły lub przedszkola informuje ośrodek pomocy 
społecznej o potrzebie udzielenia pomocy w formie posiłku. 
Przy czym liczba dzieci i uczniów nie może przekroczyć 20% liczby uczniów dożywianych  
w szkołach i przedszkolach na terenie gminy w poprzednim miesiącu kalendarzowym. 
Warunkiem przyznania takiej pomocy, bez wydania decyzji administracyjnej przyznającej 
posiłek oraz bez przeprowadzania rodzinnego wywiadu środowiskowego jest przyjęcie przez 
gminę odpowiedniego programu osłonowego, o którym mowa w ustawie o pomocy społecznej, 
który takie rozwiązania na terenie gminy będzie przewidywał. 
Ustawa o pomocy społecznej daje możliwości tworzenia i realizacji programów osłonowych  
o zasięgu gminnym. Wydatki na żywność pochłaniają znaczną część środków finansowych 
będących w dyspozycji osób i rodzin, pogarszając standard ich życia, a tym samym 
ograniczając możliwość zabezpieczenia podstawowych potrzeb życiowych. W związku  
z powyższym podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione”. 
 
Następnie wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr III/22/2018  
w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w Gminie Łęka Opatowska 
„Posiłek w szkole i w domu”, 
 

7) Nr III/23/2018 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt  
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Łęka 
Opatowska 

 
 Głos zabrał Kierownik GOPS-u, która przedstawiła uzasadnienie do niniejszej uchwały:  

Ustawa o pomocy społecznej w art.17 ust. 1 pkt 3 stanowi, że do zadań własnych gminy o 
charakterze obowiązkowym należy udzielenie schronienia, zapewnianie posiłku oraz 
niezbędnego ubrania osobom tego pozbawionym. Udzielenie schronienia następuje przez 
przyznanie tymczasowego miejsca w noclegowni albo schronisku dla osób bezdomnych. Art. 97 
ust. 5 stanowi, że Rada gminy w drodze uchwały ustala w zakresie zadań własnych 
szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniach 
chronionych. W tym stanie rzeczy, podjęcie uchwały jest uzasadnione. 
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Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 15 głosami „za” w głosowaniu imiennym podjęła uchwałę Nr III/23/2018 
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 
mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Łęka Opatowska. 
 
Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Brak interpelacji. 
 
Ad. 8. Wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał o składaniu przez radnych oświadczeń majątkowych  
w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania. 
 
Następnie Wójt Gminy poinformował o wykonanym remoncie mostu na rzece Pratwie  
w Siemianicach oraz o trwającej inwestycji zabezpieczenia w wodę mieszkańców a także  
o zwiększonej w  ostatnim czasie ilości meldunków cudzoziemców z Ukrainy. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Jeziorny, który podziękował wszystkim mieszkańcom Kuźnicy 
Słupskiej za prace w czynie społecznym na placu zabaw a także rolnikom i Firmie ALAN za 
użyczenie sprzętu oraz P. Jerczyńskiemu za złożenie stołów. Następnie poprosił aby zwrócić 
uwagę na prace firmy INEA w Kużnicy Słupskiej a szczególnie na prace na poboczach drogi. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Bartosik, który zwrócił również uwagę na prace Firmy INEA na 
ulicy Lipowej gdzie wykopano rowek, ubito, powstała dziura i grobla.  
Następnie podziękował za założenie lamp.  

Idąc dalej Sołtys wsi Siemianice podziękowała za naprawiony most. Następnie przekazała 
prośbę mieszkańców ulicy Zimnej o poszerzenie zjazdu z drogi powiatowej – Chruścińskiej na 
gminną – Zimną oraz o naprawę w/w drogi powiatowej.  

Następnie głos zabrał Sołtys wsi Zmyślona Słupska – P. Stodolski, który zgłosił ubytki na 
drodze powiatowej. 

Idąc dalej głos zabrał D. Gąszczak, który poinformował, iż ten problem jak i pozostałe 
zgłoszono dalej do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych. Wszystkiego od razu nie załatwią.  
Następnie zwrócił uwagę, iż na ulicy Słonecznej w Łęce Opatowskiej przy budowie nowego 
przedszkola i żłobka powstały zaniżenia poprosił o naprawienie oraz o wykonanie nakładki.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział, iż zrobi wszystko aby odbierając 
wykonane prace przy inwestycjach gminnych wykonawcy byli odpowiednio rozliczeni. 

Następnie poinformował, iż mieszkańcy już wcześniej zgłaszali potrzebę nowej nakładki drogi 
przy nowo wybudowanym przedszkolu w Łęce Opatowskiej oraz poinformował o rozmowie z 
Panem Starostą gdzie zaoferował wszelką pomoc przy inwestycjach oraz liczy na zrozumienie 
przy naliczeniu opłaty za zajęcie pasa drogowego przy budowie kanalizacji. Aby zapłacone 
środki na poczet Starostwa w pewnej formie wróciły na inwestycje powiatowe na teren gminy 
Łęka Opatowska.  

Idąc dalej Przewodniczący zwrócił uwagę, iż zjazd w Siemianicach z drogi powiatowej jest dość 
szeroki. 

Następnie Radny Skotnik odpowiedział – nie jest.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Olbrych, który ponowił prośbę montażu luster na wyjeździe z 
Wielisławic oraz podziękował radnemu powiatowemu D. Gąszczakowi za nasyp kruszywa na 
zjeździe do Donaborowa oraz za wykonanie 600 metrów drogi w kierunku Biadaszek. 
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Idąc dalej Radny Bartosik spytał czy Gmina Łęka Opatowska jest gorsza od gminy Baranów bo 
wykonana droga powiatowa na Bruku jest dużo gorzej wykonana niż droga w Baranowie. 

Radny Powiatowy D. Gąszczak odpowiedział, iż droga na Bruku jest nie do końca zrobiona, 
studzienki jak i garby będą do końca kwietnia poprawione. Odnośnie zajęcia pasa drogowego 
patrząc na poprzednią kadencję co wchodziło do powiatu wracało na gminy. 

Jako kolejna głos zabrała Sołtys wsi Siemianice, która zgłosiła ubytki w drodze i ogromne 
kałuże przy kościele  i plebanii.  

Następie głos zabrał Radny Adamski, który poprosił o rozpatrzenie przebudowy organizacji 
ruchu na dużym skrzyżowaniu w Opatowie.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady złożył wszystkim obecnym życzenia Bożonarodzeniowe. 

Ad. 9. Zakończenie obrad III Sesji Rady Gminy. 
  
W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz.14.50  zamknął obrady III sesji Rady Gminy.  
 
 
 
Protokółowała                                                                                               Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica             /-/Michał Jerczyński  
 


